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(vé de la pàg. anterior)

I ara, quan la Cobla acabi 
els últims compassos d'aquesta 
ballada tan significativa, enca
ra amb les mans ben apretados 
i en un símbol d'unitat, fem el 
propòsit ferm de que aquesta 
germanor que ens dóna la sarda
na, no s'acabi amb els compassos 
sino que tingui una continuitat 
en tots els actes en que siguem 
cridats."

PARC INFANTIL: PAS DECISIU ?

Els diferents actes en que 
la mainada participà el passat 
11 de Setembre i que tenien com 
a finalitat l'acceleració del 
projecte de Parc Infantil a la 
Plaça dels Porcs, han donat el 
seu fruit.

El Batlle convocà una reunió 
amb els membres de Junta de l'A
ssociació de Veïns, on s'acordà 
procedir IMMEDIATAMENT a l'exe
cució del projecte esmentat.

L'Associació convocarà, per 
tant, una trobada amb la maina
da de Cassà per tal de pintar 
les parets que el limiten amb 
motius infantils, d'entre els 
quals els guanyadors del con
curs que vàrem cel.lebrar.

De moment, sembla que l'Ajun
tament ha fet començar les o- 
bres per la Brigada Municipal. 
Des d'aquí desitgem que sigui 
un bon lloc per a disfrutar les 
joguines que els propers Reis 
deixin.

I TRAVESSADA DE DES GAVARRES

El diumenge dia 24 de Setembre tingué 
lloc la I TRAVESSADA DE LES GAVARRES 
organitzada per la "Colla Excursionis
ta Cassanenca" amb la finalitat de fer 
un recorregut que donés idea a la se
tantena de participants de la varietat 
i riqueses que gaudeixen les nostres 
muntanyes.

La sortida es donà a les 7h. del matí 
al Passeig per anar a passar per les 
dues rieres cap als Refugis les Gava
rres fins a Can Gironès dels Metges, 
on hi havia un piscolabis, reemprenent 
després la marxa cap a Can Hoguer i 
Can Sitjetes fins el Puig d'Arques i 
a Can D a m a  , per a dinar, i visitar 
una exposició sobre diferents temes re
ia cionats amb les Gavarres. Par fer 
aquesta part de camí es necessitaven 
unes 4h., encara que un dels partici
pants ho feu amb una hora i 19 minuts. 
Després del lliurament de records i 
d'una ballada de sardanes es començà 
la marxa baixant per Can LLach i el Ro- 
quetal i seguint tota la vall de la 
Verneda fins a Cassà. El camí estava 
senyalitzat i en llocs i plantes nota
bles hi havia rètols explicatius.

També per aquesta ocasió es redactà un 
folletó explicatiu de la flora de les 
Gavarres, i el Sr. Manuel Tolosà ens 
va fer un escrit sobre el foc, que tan
tes vegades ha malmenat les nostres Ga
varres.

Esperem que l'any vinent siguem més gen 
i la festa pugui essèr més Huida.

Joaquim Bosch i
Joaquim Mundet
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